
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

  

Z A P I S N I K  št. 9/13 

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 3. 4. 2013, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 

Prisotni: K. Ernestl, I. Falnoga, A. Fekonja, M. Gams, Z. Jernejc, G. Kramberger, R. Pergarec, J. Pungerčar, T. Ručigaj, 
M. Štraus, G. Tavčar, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službene obveznosti ali dopustov so opravičili: R. Bevc, C. Filipič, M. Koželj, T. Martun. 

Vabljena R. Gruden, ki se žal seje ni mogla udeležiti in je svojo navzočnost opravičila. 

  

1.                   Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika seje z dne 20. 3. 2013 

Potrdili smo predlagane točke dnevnega reda z zamenjanim vrstnim redom (3. tč. postane 2. tč.) in zapisnik 
zadnje seje, z dne 20. 3. 2013. 

2.                   Solidarnostna pomoč 

Prejeli smo prošnjo za dodelitev solidarnostne pomoči in zdravniško potrdilo našega člana, ki ima zelo težko 
bolezen. 

Sklep: Soglasno smo odobrili solidarnostno pomoč v znesku 400 EUR, skladno s »Pravilnikom o dodelitvi 
solidarnostne pomoči«. 

3.                   Priprave na letno skupščino 

Letno skupščino sindikata SVIZ/IJS bomo imeli 10. 4. 2013 ob 14:30 v veliki predavalnici na Jamovi cesti. 

a) Finančno poročilo za leto 2012 – pregled 

                R. Gruden nam je pripravila finančno poročilo za leto 2012. Izkaz uspeha finančnega poslovanja oz. 

bilanca SVIZ/IJS za leto 2012 je za nas pozitivna. Finančno poročilo je bilo na AJPES oddano v predpisanem 

zakonskem roku do 28. 2. 2013, kakor smo že predhodno poročali. Ne glede na naše lanskoletne strahove 

ugotavljamo, da smo poslovali pozitivno, z 8,19-odstotnim presežkom dohodka nad odhodki. Kljub temu, 

da se je lani upokoljilo precej starejših članov, nam je uspelo pridobiti nove člane, tako da nam prihodek ni 

padel. 

Sklep 1: Ugotavljamo, da se zdravstvenih pregledov poslužuje vsako leto manjše število članov, zato bomo 

rizične skupine v letošnjem letu pisno pozvali, da se udeležijo zdravstvenih pregledov v večjem številu. 

Sklep 2: Finančno poročilo bomo dopolnili s podatki, da se bo vedelo, koliko članov koristi katere usluge. 

b) Osnutek plana za leto 2013 – pregled 

Tako kot v letu 2012 smo pripravili plan porabe za leto 2013 v dveh variantah, A in B. Oba plana sta 
varčevalno naravnana, saj ne vemo, katera dodatna varčevanja in rezi javnih financ se nam pripravljajo v 
letošnjem letu. Glede na slabo finančno stanje naše države in napovedi politikov pa se tako novi varčevalni 
ukrepi kot občutni rezi v plače nadaljujejo. 

Sklep: Kateri od obeh planov bo sprejet, bodo člani sindikata odločili z glasovanjem (na skupščini, v kolikor 
se bo le-te udeležilo več kot 50 % članov, sicer pa z glasovanjem po pošti). 



 

 

c) Spremembe in dopolnitve statuta SVIZ/IJS 

J. Pungerčar je pregledal Statut SVIZ/IJS, ki je bil sprejet in potrjen na skupščini leta 1992, nato pa večkrat 
dopolnjen s sklepi skupščin sindikata z dni: 2. 6. 1993, 20. 10. 1994, 12. 12. 1996, 14. 02. 2001, 12. 11. 2004 
in 12. 12. 2005. 

Sklep: Statut je nujno potrebno natančno pregledati, dopolniti in potrditi še v letošnjem letu na izredni 
skupščini sindikata ali najkasneje na naslednji redni skupščini sindikata leta 2014. 

4.            Tekoča obvestila 

M. Gams in I. Zajc sta poročala o delovnih sestankih, ki so se odvijali na SVIZ Slovenije. 

V kratkem se obeta, da bo vlada sprejela izhodišča za pogajanja s sindikati javnega sektorja. Minister za 
notranje zadeve in javno upravo Gregor Virant podrobnosti še ni razkril, saj želi z njimi najprej seznaniti 
sindikate, nato šele javnost. 

Sklep: M. Gamsa in I. Zajca pooblaščamo, da nas na pogajanjih, ki se v naslednjih tednih obetajo med 
sindikati in vlado, zastopata in se pogajata proti zniževanju plač ter nižanju delovnih standardov in 
normativov. 

5.                   Izlet 

Za izlet, ki ga želimo organizirati v mesecu maju ali začetku junija, že zbiramo ponudbe. Da bo korektno 
izpeljan, smo določili komisijo v sestavi: L. Rajkovič, B. Žefran in M. Štraus, da bo pomagala pri izbiri cenovno 
najugodnejšega izleta. Želimo si, da bi se izleta udeležilo čim večje število naših članov in njihovih bližnjih. 

6.                   Razno 

Točke razno nismo obravnavali, saj so bile poglavitne teme zajete že v prejšnjih točkah. Ugotovili smo le, da 
so sestanki SVIZ/IJS vedno daljši. 

  

Seja je bila končana ob 16.20, vodil jo je G. Tavčar.                                                      Zapisnik je pripravila: Metka Štraus 
P. 

                                                                                                                                                Zapisnik je pregledal: Jože 
Pungerčar 

  

Ljubljana, 8. 4. 2013 

  
Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
 


